

NOTE FROM THE EDITOR

Linguistica Atlantica (LA) has a long-standing tradition of publishing research in linguistics, and representing the Atlantic Provinces Linguistic Association. In 2018, LA will celebrate 40 years since its first appearance in 1978 under its name of *Journal of the Atlantic Provinces Linguistic Association*, and in 2016, it will have its 25th anniversary under the current name. The journal has been published online since 2010, but the last five years were quite challenging for LA. The editorial board, as well as the hosting university, changed a couple of times, inducing irregularity of publication.

Nevertheless, since Virginia Hill (University of New Brunswick) took the leadership as the journal's editor in 2014, LA got its second breath and the journal is gradually getting back on its previous track. One of the biggest changes is that LA now publishes two volumes per year, and we will do our best to maintain this schedule in the future.

Due to unexpected circumstances, I had to take over Virginia's duties starting from July 2015. Nonetheless, she did serve as a reviewer and I would like to thank her for that. Taking this opportunity, I would also like to thank Shigeru Miyagawa, Cecilia Poletto, Yves Roberge, and Anthony Lister for their shared time and expertise. Financial support from the Faculty of Arts of Saint Mary's University made it possible to have a student editorial assistant, Emily White, who was helpful at all stages of editorial work.

LA is a free online journal publishing peer-reviewed articles in any subfield of descriptive, theoretical and applied linguistics. Our goal is to re-establish and maintain a high quality publication venue in linguistics and to promote linguistic research in Atlantic Canada and beyond. Graduate students and young scholars are encouraged to submit their manuscripts.

Egor Tsedryk
Saint Mary's University
Acting editor, *Linguistica Atlantica*
egor.tsedryk@smu.ca

NOTE DU RÉDACTEUR

La revue *Linguistica Atlantica* (LA) a une longue tradition dans la publication de la recherche en linguistique et depuis plusieurs années elle représente l'Association de linguistique des provinces atlantiques. En 2018, LA célébrera ses 40 ans depuis sa première parution en 1978 en tant que la *Revue de l'association de linguistique des provinces atlantiques*, et en 2016 elle aura son 25e anniversaire sous son nom actuel. La revue est publiée en ligne depuis 2010, mais les dernières cinq années ont été assez difficiles pour LA. Le comité de rédaction, ainsi que l'université accueillant sa plateforme digitale, ont changé à quelques reprises, ce qui a contribué à des irrégularités dans la publication.

Malgré ces problèmes, depuis que Virginia Hill a pris la relève en tant rédactrice-en-chef en 2014, LA a trouvé son second souffle et la revue a graduellement commencé à reperdre sa piste initiale. Un des plus grands changements est que la revue publie maintenant deux volumes par an et nous ferons de notre mieux pour maintenir cette fréquence de publication dans le futur.

Étant donné des circonstances inattendues, j'ai dû remplacer Virginia depuis juillet 2015. Cependant, elle a pu servir en tant qu'évaluatrice et je voudrais la remercier pour ce travail. En profitant de cette occasion, je voudrais également remercier Shigeru Miyagawa, Cecilia Poletto, Yves Roberge et Anthony Lister de leurs temps et expertise partagés. L'appui financier de la Faculté des Arts de l'Université Saint Mary's m'a permis d'avoir une étudiante assistant à la rédaction, Emily White, qui m'a aidé à toutes les étapes du travail.

LA est une revue électronique gratuite publiant des articles évalués dans tous les domaines de la linguistique descriptive, théorique et appliquée. Notre objectif est de rétablir et de maintenir une publication de haute qualité et de promouvoir la recherche en linguistique au Canada atlantique et ailleurs. Les étudiants des cycles supérieurs, ainsi que des jeunes chercheurs sont encouragés de nous envoyer leurs manuscrits.

Egor Tsedryk
Université Saint Mary's
Rédacteur par intérim, *Linguistica Atlantica*
egor.tsedryk@smu.ca